
Una regidora de CiU de Tossa s«oposa a la ronda

Maria Ëngela Cuatrecasas es desmarca del seu grup i de la resta del

consistori, que vota a favor d'una moci� de supor t a la infraestructura

Concentraci� ahir a l«Ajuntament de Blanes per la

consulta de la C-32.

TOSSA DE MAR | CARLES TORRAMAD�

L'Ajuntament de Tossa de Mar ha aprovat una moci� que insta la

Conselleria de Medi Ambient a complir els compromisos d'iniciar

immediatament la construcci� de la prolongaci� de l'autopista C-32

i licitar el projecte constructiu de la ronda de circumvalálaci� de

Lloret. El consistori defensa que la nova infraestructura ser� Çun

salt de qualitatÈ per la vila ja que reduir� el temps del

despla�ament. Per l'alcaldessa Gisela Saladich (TU), els visitants no hauran de supor tar Çel tr�nsit complicatÈ i

el trajecte de Tossa a Lloret o Blanes no ser� Çun supliciÈ a l'estiu.

La moci� va prosperar amb els vots de tots els regidors (TU, CiU i ERC), a excepci� de la convergent Maria

Ëngela Cuatrecasas, que troba a faltar un estudi de l'impacte que generar� la ronda de Lloret Çabans de decidir

si ens conv� o noÈ. Cuatrecasas recorda que els visitants aprecien de Tossa Çl'autenticitat i l'encant de poble

petit de la Costa Brava, cosa que correm un risc molt alt que canvi� i perdem, havent d'adequar-nos a un turisme

massif icat de baix costÈ. La regidora retreu al govern local que no t� cap estudi econ�mic, de sostenibilitat o de

serveis ni cap estrat�gia respecte al turisme que busca Tossa com per Çapostar sense garantiesÈ per la

infraestructura. I exposa que hi ha estudis que demostren que infraestructures com aquesta no augmenten la

riquesa, ni la qualitat de vida ni una major ocupaci� dels habitants Çsi no hi ha un bon pla estrat�gic al darrereÈ.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/selva/2015/12/23/regidora-ciu-tossa-soposa-ronda/759444.html?utm_source=rss


